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Pan 

Stanisław Bronowski 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

   

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego informuję, że wskazana 

propozycja rozszerzenia działalności Spółki jest niezgodna z obowiązującymi 

zapisami ustawy o gospodarce komunalnej. 

W piśmie z dnia 6 listopada 2024 r. skierowanym do Urzędu Miasta 

Ciechanów pisał Pan Radny: „Najwyższa Izba Kontroli wskazuje w swoich 

kontrolach, że niewłaściwą praktyką jest by spółki komunalne oprócz zaspokajania 

zbiorowych potrzeb mieszkańców, prowadziły również poboczną działalność 

gospodarczą, wykraczającą poza przewidziane prawem zadania ze strefy 

użyteczności publicznej. W ocenie NIK ma to szereg cech negatywnych biorąc pod 

uwagę sam cel w jakim spółki komunalne są powoływane. Czy dokonał Pan 

kiedykolwiek takiej oceny względem Spółek i ich działalności?”. 

Podana przez Pana propozycja dokonania zmian w działalności miejskiej 

spółki wykracza poza sferę użyteczności publicznej i stanowi zaprzeczenie 

przytaczanych przez Pana wskazań Najwyższej Izby Kontroli. 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA  

/-/ Adrianna Saganek 
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